
 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 
підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 
Від 14 грудня 2021 року Миколаїв № 8
 
 
Про перерозподіл коштів обласного 
бюджету.  
 
 

 
Заслухавши інформацію в.о. начальника управління інфраструктури   

облдержадміністрації Сікорського С.В. із порушеного питання, відповідно до 
листа облдержадміністрації від 14.12.2021 № 1308-01 та враховуючи пропозиції 
депутатів обласної ради, постійна комісія обласної ради 

 
 

ВИРІШИЛА: 
 
 
Підтримати запропонований управлінням інфраструктури 

облдержадміністрації перерозподіл між кодами економічної класифікації 
видатків у зв’язку з тим, що одержувачем коштів визначено ДП «Агенція 
місцевих доріг Миколаївської області», а саме: кошти в сумі 795000, 00 гривень 
з КЕКВ 2281 «Дослідження і розробки, окремі заходи розвитку по реалізації 
державних (регіональних) програм» перенести на КЕКВ 2610 «Субсидії та 
поточні трансферти підприємств (установ, організацій).  

 
 
   

 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                               Іван КУХТА 



 

 

 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

 
постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 

підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 
Від 14 грудня 2021 року Миколаїв № 1
 

Про звернення Вознесенської районної 
ради стосовно включення автомобільної 
дороги комунальної власності до переліку 
об’єктів фінансування у 2022 році. 

 
 

Заслухавши інформацію директора ДП «Агенція місцевих доріг 
Миколаївської області» Янченка І.О. із порушеного питання та враховуючи 
пропозиції депутатів обласної ради постійна комісія обласної ради 
 
ВИРІШИЛА: 

 
 

1. Підтримати звернення Вознесенської районної ради щодо 
необхідності проведення ремонтних робіт  вулиць і доріг комунальної власності 
громади та включити його до загального Переліку об’єктів будівництва, 
реконструкції, капітального та поточного середнього ремонтів автомобільних 
доріг загального користування місцевого значення, вулиць і доріг комунальної 
власності у населених пунктах за рахунок субвенції з державного бюджету 
місцевим бюджетам. 

 
2. У разі включення запропонованого Вами об’єкту до Переліку на 

2022 рік, Вас буде проінформовано додатково. 
 
3. Направити звернення Вознесенської районної ради на адресу        

ДП «Агенція місцевих доріг Миколаївської області» для врахування в роботі.  
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                               Іван КУХТА 



 

 

 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

 
постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 

підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 
Від 14 грудня 2021 року Миколаїв № 2
 
Про звернення Володимирівської 
сільської ради стосовно включення 
автомобільної дороги комунальної 
власності до переліку об’єктів 
фінансування у 2022 році. 
 

Заслухавши інформацію директора ДП «Агенція місцевих доріг 
Миколаївської області» Янченка І.О. із порушеного питання та враховуючи 
пропозиції депутатів обласної ради постійна комісія обласної ради 
 
ВИРІШИЛА: 
 

1. Підтримати звернення Володимирівської сільської ради щодо 
необхідності проведення ремонтних робіт вулиць і доріг комунальної власності 
громади та включити його до загального Переліку об’єктів будівництва, 
реконструкції, капітального та поточного середнього ремонтів автомобільних 
доріг загального користування місцевого значення, вулиць і доріг комунальної 
власності у населених пунктах за рахунок субвенції з державного бюджету 
місцевим бюджетам. 

 
2. У разі включення запропонованого Вами об’єкту до Переліку на 

2022 рік, Вас буде проінформовано додатково. 
 
3. Направити звернення Володимирівської сільської ради на адресу         

ДП «Агенція місцевих доріг Миколаївської області» для врахування в роботі.  
 
 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                               Іван КУХТА 



 

 

 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

 
постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 

підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 
Від 14 грудня 2021 року Миколаїв № 3
 
Про звернення Воскресенської селищної 
ради щодо ремонту вулиць і доріг 
комунальної власності у населених 
пунктах. 
 

Заслухавши інформацію директора ДП «Агенція місцевих доріг 
Миколаївської області» Янченка І.О. із порушеного питання та враховуючи 
пропозиції депутатів обласної ради постійна комісія обласної ради 
 
ВИРІШИЛА: 

 
 

1. Підтримати звернення Воскресенської селищної ради щодо 
необхідності проведення ремонтних робіт вулиць і доріг комунальної власності 
громади та включити його до загального Переліку об’єктів будівництва, 
реконструкції, капітального та поточного середнього ремонтів автомобільних 
доріг загального користування місцевого значення, вулиць і доріг комунальної 
власності у населених пунктах за рахунок субвенції з державного бюджету 
місцевим бюджетам. 

 
2. У разі включення запропонованого Вами об’єкту до Переліку на 

2022 рік, Вас буде проінформовано додатково. 
 
3. Направити звернення Воскресенської селищної ради на адресу        

ДП «Агенція місцевих доріг Миколаївської області» для врахування в роботі.  
 
 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                               Іван КУХТА 



 

 

 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

 
постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 

підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 
Від 14 грудня 2021 року Миколаїв № 4
 
Про звернення Доманівської селищної 
ради щодо ремонту вулиць і доріг 
комунальної власності у населених 
пунктах.  
 
 

Заслухавши інформацію директора ДП «Агенція місцевих доріг 
Миколаївської області» Янченка І.О. із порушеного питання та враховуючи 
пропозиції депутатів обласної ради постійна комісія обласної ради 
 
ВИРІШИЛА: 

 
 

1. Підтримати звернення Доманівської селищної ради щодо ремонту 
вулиць і доріг комунальної власності громади та включити його до загального 
Переліку об’єктів будівництва, реконструкції, капітального та поточного 
середнього ремонтів автомобільних доріг загального користування місцевого 
значення, вулиць і доріг комунальної власності у населених пунктах за рахунок 
субвенції з державного бюджету місцевим бюджетам.  

 
2. У разі включення запропонованого Вами об’єкту до Переліку на 

2022 рік, Вас буде проінформовано додатково. 
 
 
3. Направити звернення Доманівської селищної ради на адресу         

ДП «Агенція місцевих доріг Миколаївської області» для врахування в роботі.  
 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                               Іван КУХТА 



 

 

 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

 
постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 

підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 
Від 14 грудня 2021 року Миколаїв № 5
 

Про лист управління екології та 
природних ресурсів облдержадміністрації. 

 
 

Заслухавши інформацію в.о. начальника управління інфраструктури 
облдержадміністрації Сікорського С.В. та директора ДП «Агенція місцевих 
доріг Миколаївської області» Янченка І.О. із порушеного питання та 
враховуючи пропозиції депутатів обласної ради постійна комісія обласної ради 
 
ВИРІШИЛА: 

 
 

1. Підтримати звернення управління екології та природних ресурсів 
облдержадміністрації стосовно необхідно проведення ремонтних робіт на 
автомобільній дорозі загального користування місцевого значення        
О 151004 ((Н-24)-Арбузинка-Нова Одеса)- Калинівка-Водяне-Семенівка.  

2. Рекомендувати ДП «Агенція місцевих доріг у Миколаївській 
області» включити зазначену автомобільну дорогу до Переліку об’єктів 
будівництва, реконструкції, капітального та поточного середнього ремонтів 
автомобільних доріг загального користування місцевого значення, вулиць і 
доріг комунальної власності у населених пунктах за рахунок субвенції з 
державного бюджету місцевим бюджетам на 2022 рік.  

 
 
 
 

Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                               Іван КУХТА 
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МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

 
постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 

підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 
Від 14 грудня 2021 року Миколаїв № 6
 
Про депутатські звернення депутата 
обласної ради Демченко Т.В.  
 
 

Заслухавши інформацію в.о. начальника управління інфраструктури 
облдержадміністрації Сікорського С.В. та директора ДП «Агенція місцевих 
доріг Миколаївської області» Янченка І.О. із порушених питань та враховуючи 
пропозиції депутатів обласної ради постійна комісія обласної ради 
 
ВИРІШИЛА: 

 
 

1. Підтримати звернення депутата обласної ради Демченко Т.В. 
стосовно необхідності проведення капітального ремонту автомобільних доріг 
загального користування державного значення Р-55 та Т-1510, заборони руху 
транзитного великовантажного транспорту по автомобільній дорозі місцевого 
значення Єланець-Малодворянка-Ольгопіль, а також щодо вжиття заходів по 
відновленню транспортного сполучення сіл Возсіятське, Ольгопіль та Водяно-
Лорине Єланецької селищної ради з м. Миколаїв.  

2. Направити звернення депутата обласної ради Демченко Т.В. на 
адресу Служби автомобільних доріг у Миколаївській області та управління 
інфраструктури облдержадміністрації для відповідного реагування та вжиття 
заходів.  

 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                               Іван КУХТА 



 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 
підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 
Від 14 грудня 2021 року Миколаїв № 7
 
 
Про перерозподіл коштів обласного 
бюджету.  
 
 

Заслухавши інформацію в.о. начальника управління інфраструктури   
облдержадміністрації Сікорського С.В. із порушеного питання, відповідно до 
листа облдержадміністрації від 14.12.2021 № 3525/20.7-05-50/4-21 та 
враховуючи пропозиції депутатів обласної ради, постійна комісія обласної ради 

 
 

ВИРІШИЛА: 
 
 
Підтримати запропонований управлінням інфраструктури 

облдержадміністрації перерозподіл фінансового ресурсу з обласного бюджету, 
в межах одного розпорядника коштів, в сумі 4000000,0 гривень та спрямувати 
їх на внески у статутний капітал КП «Миколаївський міжнародний аеропорт» 
Миколаївської обласної ради. 

По головному розпоряднику коштів обласного бюджету – управлінню 
інфраструктури облдержадміністрації: 

зменшити видатки розвитку спеціального фонду обласного бюджету за 
КПКВКМБ 1917361 «Співфінансування інвестиційних проєктів, що 
реалізуються за рахунок коштів державного фонду регіонального розвитку» на 
суму 4000000,00 гривень; 

збільшити видатки розвитку спеціального фонду обласного бюджету 
(бюджет розвитку) на суму 4000000,00 гривень за КПКВКМБ «Внески до 
статутного капіталу суб’єктів господарювання».  

 
   

 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                               Іван КУХТА 
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МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 
підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
В И С Н О В К И 

 
Від 14 грудня 2021 року Миколаїв № 1
 
 
Про внесення змін до Комплексної 
програми соціального захисту населення 
«Турбота» на період до 2023 року 
включно. 
 

 
Заслухавши інформацію першого заступника голови обласної ради 

Фроленка В.О. із порушеного питання та враховуючи пропозиції депутатів 
обласної ради, постійна комісія обласної ради 

 
 

ВИРІШИЛА: 
 
 
1. Рекомендувати голові обласної ради включити до порядку денного 

дев’ятої сесії обласної ради восьмого скликання питання щодо внесення змін до 
Комплексної програми соціального захисту населення «Турбота» на період до 
2023 року включно. 

2. Облдержадміністрації передбачити кошти в обласному бюджеті на 
реалізацію відповідних заходів, а саме придбання житла працівникам охорони 
здоров’я, освіти та культури.  
 
 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                               Іван КУХТА 



 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 
підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
В И С Н О В К И 

 
Від 14 грудня 2021 року Миколаїв № 2
 
 
Про надання дозволу Комунальному 
підприємству «Миколаївський 
міжнародний аеропорт» Миколаївської 
обласної ради на отримання кредитної 
лінії та овердрафту 
 

 
Заслухавши інформацію в.о. генерального директора КП «Миколаївський 

міжнародний аеропорт» Миколаївської обласної ради Кизима П.І. із 
порушеного питання та враховуючи пропозиції депутатів обласної ради, 
постійна комісія обласної ради 

 
 

ВИРІШИЛА: 
 
 
Внести питання на розгляд дев’ятої сесії обласної ради восьмого 

скликання з урахуванням висновків постійної комісії обласної ради з питань  
регіонального розвитку, планування, бюджету, фінансів та інвестицій. 
 
 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                               Іван КУХТА 



 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 
підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
В И С Н О В К И 

 
Від 14 грудня 2021 року Миколаїв № 3
 
 
Про затвердження  обласної Цільової 
національно-культурної програми 
підтримки та сприяння розвитку етнічних 
спільнот Миколаївської області 
на 2022-2024 роки. 
 
 

 
Заслухавши інформацію начальника управління культури, 

національностей та релігій облдержадміністрації Буберенко О.О.  із 
порушеного питання та враховуючи пропозиції депутатів обласної ради, 
постійна комісія обласної ради 

 
 

ВИРІШИЛА: 
 
 
Внести питання на розгляд дев’ятої сесії обласної ради восьмого 

скликання з урахуванням висновків постійної комісії обласної ради з питань  
науки і освіти, інновацій, молоді, сім’ї і спорту, культури та духовності. 
 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                               Іван КУХТА 



 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 
підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
В И С Н О В К И 

 
Від 14 грудня 2021 року Миколаїв № 4
 
 
Про затвердження Програми 
економічного і соціального розвитку 
Миколаївської області на 2022 рік .
 

 
Заслухавши інформацію заступника директора департаменту 

економічного розвитку та регіональної політики облдержадміністрації   
Царенко І.В., враховуючи лист облдержадміністрації щодо внесення його на 
розгляд дев’ятої сесії обласної ради та пропозиції депутатів обласної ради, 
постійна комісія обласної ради 

 
 

ВИРІШИЛА: 
 
 
1. Рекомендувати департаменту економічного розвитку та 

регіональної політики облдержадміністрації у проєкті рішення: 
Підрозділ 2.1.1. «Якісна освіта для всіх» Розділу 2 «Висока якість життя 

людини» Заходів економічного і соціального розвитку Миколаївської області 
на 2022 рік доповнити новим завданням такого змісту: 

 
3 «Поліпшення 

матеріально-
технічної бази 
закладів освіти 
на умовах 
співфінансування 
з відповідних 
місцевих 
бюджетів за 
результатами 
конкурсного 

В межах 
фінансового 
ресурсу  

Обласний 
бюджет, 
місцеві 
бюджети, інші 
джерела не 
заборонені 
чинним 
законодавством

Департамент 
освіти і 
науки ОДА 
Миколаївська 
обласна рада  

Підвищення 
якості 
надання 
освітніх 
послуг, 
створення 
безпечного 
освітнього 
середовища 



2 
 

відбору 
відповідно до 
Положення, 
затвердженого 
рішенням 
обласної ради» 

 
Підпункт 3.2.1 підрозділу 3.2. «Збереження навколишнього середовища» 

розділу 3 «Збереження та розвиток територій» доповнити новими пунктами 
такого змісту: 

- виявлення суб’єктів забруднення навколишнього природного 
середовища та взяття на контроль сплату податків за викиди в атмосферу; 

- проведення заліснення 100 га території, висадження 500 тисяч дерев. 
 
2. Внести доопрацьований проєкт рішення з цього питання на розгляд 

дев’ятої сесії обласної ради восьмого скликання з урахуванням висновків 
профільної постійної комісії обласної ради. 
 
 
 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                               Іван КУХТА 



 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 
підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
В И С Н О В К И 

 
Від 14 грудня 2021 року Миколаїв № 5
 
 
Про інформацію щодо звільнення 
директора Миколаївського навчально-
курсового комбінату. 
 
 

 
Заслухавши інформацію начальника управління житлово-комунального 

господарства облдержадміністрації Гладкова Є.Л. із порушеного питання та 
враховуючи пропозиції депутатів обласної ради, постійна комісія обласної ради 

 
 

ВИРІШИЛА: 
 
 
Внести питання на розгляд дев’ятої сесії обласної ради восьмого 

скликання з урахуванням висновків постійної комісії обласної ради з питань   
спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Миколаївської 
області, житлово-комунального господарства, капітального будівництва та 
архітектури. 

 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                               Іван КУХТА 



 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 
підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
В И С Н О В К И 

 
Від 14 грудня 2021 року Миколаїв № 6
 
 
Про припинення шляхом ліквідації 
юридичної особи –  Володимирівської 
загальноосвітньої школи-інтернату І-ІІ 
ступенів Казанківського району 
Миколаївської обласної ради. 
 
 

 
Заслухавши інформацію директора департаменту освіти і науки   

облдержадміністрації Веліховської А.Б. із порушеного питання та враховуючи 
пропозиції депутатів обласної ради, постійна комісія обласної ради 

 
 

ВИРІШИЛА: 
 
 
Внести питання на розгляд дев’ятої сесії обласної ради восьмого 

скликання з урахуванням висновків постійної комісії обласної ради з питань   
науки і освіти, інновацій, молоді, сім’ї і спорту, культури та духовності. 

 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                               Іван КУХТА 



 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 
підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
В И С Н О В К И 

 
Від 14 грудня 2021 року Миколаїв № 7
 
 
Про затвердження Переліку видів рослин, 
які підлягають особливій охороні на 
території Миколаївської області, та 
Положення про нього. 
 
 

 
Заслухавши інформацію начальника управління екології та природних 

ресурсів   облдержадміністрації Єфименко О.В. із порушеного питання та 
враховуючи пропозиції депутатів обласної ради, постійна комісія обласної ради 

 
 

ВИРІШИЛА: 
 
 
Внести питання на розгляд дев’ятої сесії обласної ради восьмого 

скликання з урахуванням висновків постійної комісії обласної ради з питань 
екології, охорони довкілля, раціонального природокористування, туризму та 
рекреації. 

   
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                               Іван КУХТА 



 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 
підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
В И С Н О В К И 

 
Від 14 грудня 2021 року Миколаїв № 8
 
 
Про затвердження Переліку видів рослин, 
які підлягають особливій охороні на 
території Миколаївської області, та 
Положення про нього. 
 
 

 
Заслухавши інформацію начальника управління екології та природних 

ресурсів   облдержадміністрації Єфименко О.В. із порушеного питання та 
враховуючи пропозиції депутатів обласної ради, постійна комісія обласної ради 

 
 

ВИРІШИЛА: 
 
 
Внести питання на розгляд дев’ятої сесії обласної ради восьмого 

скликання з урахуванням висновків постійної комісії обласної ради з питань 
екології, охорони довкілля, раціонального природокористування, туризму та 
рекреації. 

   
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                               Іван КУХТА 



 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 
підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
В И С Н О В К И 

 
Від 14 грудня 2021 року Миколаїв № 9
 
 
Про перерозподіл коштів обласного 
бюджету.  
 
 

 
Заслухавши інформацію в.о. начальника управління інфраструктури   

облдержадміністрації Сікорського С.В. із порушеного питання, відповідно до 
листа облдержадміністрації від 14.12.2021 № 3525/20.7-05-50/4-21 та 
враховуючи пропозиції депутатів обласної ради, постійна комісія обласної ради 

 
 

ВИРІШИЛА: 
 
 
Підтримати перерозподіл фінансового ресурсу з обласного бюджету, в 

межах одного розпорядника коштів, в сумі 4000000,0 гривень та спрямувати їх 
на внески у статутний капітал КП «Миколаївський міжнародний аеропорт» 
Миколаївської обласної ради. 

По головному розпоряднику коштів обласного бюджету – управлінню 
інфраструктури облдержадміністрації: 

зменшити видатки розвитку спеціального фонду обласного бюджету за 
КПКВКМБ 1917361 «Співфінансування інвестиційних проєктів, що 
реалізуються за рахунок коштів державного фонду регіонального розвитку» на 
суму 4000000,00 гривень; 

збільшити видатки розвитку спеціального фонду обласного бюджету 
(бюджет розвитку) на суму 4000000,00 гривень за КПКВКМБ «Внески до 
статутного капіталу суб’єктів господарювання».  

 
   

 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                               Іван КУХТА 



 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 
підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
В И С Н О В К И 

 
Від 14 грудня 2021 року Миколаїв № 10
 
 
Про перерозподіл коштів обласного 
бюджету.  
 
 

 
Заслухавши інформацію в.о. начальника управління інфраструктури   

облдержадміністрації Сікорського С.В. із порушеного питання, відповідно до 
листа облдержадміністрації від 14.12.2021 № _______ та враховуючи 
пропозиції депутатів обласної ради, постійна комісія обласної ради 

 
 

ВИРІШИЛА: 
 
 
Підтримати перерозподіл фінансового ресурсу з обласного бюджету, в 

межах одного розпорядника коштів, в сумі 4000000,0 гривень та спрямувати їх 
на внески у статутний капітал КП «Миколаївський міжнародний аеропорт» 
Миколаївської обласної ради. 

По головному розпоряднику коштів обласного бюджету – управлінню 
інфраструктури облдержадміністрації: 

зменшити видатки розвитку спеціального фонду обласного бюджету за 
КПКВКМБ 1917361 «Співфінансування інвестиційних проєктів, що 
реалізуються за рахунок коштів державного фонду регіонального розвитку» на 
суму 4000000,00 гривень; 

збільшити видатки розвитку спеціального фонду обласного бюджету 
(бюджет розвитку) на суму 4000000,00 гривень за КПКВКМБ «Внески до 
статутного капіталу суб’єктів господарювання».  

 
   

 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                               Іван КУХТА 



  

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  
 

П Р О Т О К О Л 
 

Засідання постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 
підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
 
14 грудня 2021 року № 15 
м. Миколаїв 

Початок: 11.00  
депутатська кімната

 
Всього членів постійної комісії – 11 
 
Присутні: Кухта І.В., Крет Ю.В., Кукуруза О.В., Кіч І.В., Олабін В.В., 

Шульгач С.В., Фат’янов А.В, Порхун В.М., Миронова В.А., 
Ігнатенко Є.О.

Відсутні: Талпа М.В. 
Головуючий: Кухта І.В. 
 
Запрошені: Буберенко Олена Олександрівна – начальник управління 

культури, національностей та релігій облдержадміністрації.  
Гладков Євген Леонідович – начальник управління житлово-
комунального господарства облдержадміністрації. 
Іваненко Олена Олегівна – в.о. начальника управління 
інформаційної діяльності та комунікацій з громадськістю 
облдержадміністрації. 
Царенко Ірина Василівна – заступник директора департаменту 
економічного розвитку та регіональної політики 
облдержадміністрації. 
Єфименко Олександра Валеріївна – начальник управління 
екології та природних ресурсів облдержадміністрації. 
Нефьодов Олександр Анатолійович – заступник директора 
департаменту-начальник управління капітального будівництва 
облдержадміністрації. 
Безносенко Максим Петрович – начальника управління охорони 
здоров’я облдержадміністрації. 
Корольов Олександр Володимирович – директор департаменту 
економічного розвитку та регіональної політики 
облдержадміністрації. 
Гейко Оксана Юріївна – заступник директора – начальник 
управління регіонального розвитку та інвестицій 
облдержадміністрації.  
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Іщенко Вадим Павлович - директор департаменту фінансів 
облдержадміністрації. 
Ніколаєв Михайло Олегович – в.о. начальника управління 
молоді та спорту облдержадміністрації. 
Кизим Петро Іванович – в.о. генерального директора 
КП «Миколаївський міжнародний аеропорт» Миколаївської 
обласної ради.  
Веліховська Алла Борисівна – директор департаменту освіти і 
науки облдержадміністрації. 
Сікорський Сергій Васильович – в.о. начальника управління 
інфраструктури облдержадміністрації. 
Янченко Іван Олександрович – директор ДП «Агенція місцевих 
доріг Миколаївської області».

 
Перед голосуванням за проєкт порядку денного були внесені такі 

пропозиції депутатів обласної ради: 
Фроленко В.О. запропонував внести до проєкту порядку денного питання 

про внесення змін до Комплексної програми соціального захисту населення 
«Турбота» на період до 2023 року включно та розглянути його першим; 

Кухті І.В. запропонував в розділі «Профільні питання» розглянути 
звернення управління інфраструктури облдержадміністрації  стосовно 
перерозподілу коштів КП «Миколаївський міжнародний аеропорт» 
Миколаївської обласної ради.  

 
Проведено голосування. За одноголосно 
Підсумки голосування: Підтримати зазначені пропозиції та внести 

відповідні питання до порядку денного засідання 
постійної комісії. 

 
 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 
 

1. Про внесення змін до Комплексної програми соціального захисту 
населення «Турбота» на період до 2023 року включно. 

2.(6) Про продовження  строку дії на період до 2022 року включно 
Програми розвитку Комунального підприємства «Миколаївський міжнародний 
аеропорт» Миколаївської  обласної ради на 2017-2020 роки. 

3.(7) Про внесення змін до Статуту Комунального підприємства 
«Миколаївський міжнародний аеропорт» Миколаївської обласної ради. 

       Доповідач: 
 

Фроленко Володимир Олександрович – перший 
заступник голови обласної ради.   

       Доповідач: 
 

Сікорський Сергій Васильович –  начальник управління 
інфраструктури облдержадміністрації. 
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4. (8) Про надання дозволу Комунальному підприємству «Миколаївський 
міжнародний аеропорт» Миколаївської обласної ради на отримання кредитної 
лінії та овердрафту. 

5.(1) Про внесення змін до обласної Програми «Культура Миколаївщини»  
на 2021-2023 роки. 

6.(2) Про затвердження  обласної Цільової національно-культурної 
програми підтримки та сприяння розвитку етнічних спільнот Миколаївської 
області на 2022-2024 роки. 

7. (3) Про затвердження обласної Програми сприяння розвитку 
громадянського суспільства у Миколаївській області на 2021-2026 роки. 

8.(10) Про внесення змін до Програми розвитку фізичної культури і 
спорту в Миколаївській області на 2019-2022 роки. 

9.(11) Про внесення змін та доповнень до обласної Програми розвитку та 
підтримки закладів охорони здоров’я, які належать до спільної власності 
територіальних громад, сіл, селищ, міст Миколаївської області, на 2020-2022 
роки та надання населенню області медичних послуг понад обсяг, 
передбачений програмою державних гарантій медичного обслуговування 
населення. 

       Доповідач: Сікорський Сергій Васильович –  начальник управління 
інфраструктури облдержадміністрації. 

       Доповідач: 
 

Кизим Петро Іванович – т.в.о. генерального директора 
КП «Миколаївський міжнародний аеропорт» 
Миколаївської обласної ради.

                  Доповідач: Буберенко Олена Олександрівна –  начальник 
управління культури, національностей та релігій 
облдержадміністрації.

                  Доповідач: 
  

Буберенко Олена Олександрівна –  начальник 
управління культури, національностей та релігій 
облдержадміністрації.  

                  Доповідач: 
  

Іваненко Олена Олегівна – 
виконувач обов’язків начальника управління 
інформаційної діяльності та комунікацій з 
громадськістю облдержадміністрації. 

       Доповідач: 
 

Гінкул Віктор Миколайович – начальник управління 
молоді та спорту облдержадміністрації. 

                  Доповідач: Безносенко Максим Петрович – начальник управління 
охорони здоров’я  облдержадміністрації. 
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10.(12) Про внесення змін до Статутів комунальних некомерційних 
підприємств Миколаївської обласної ради. 

11.(13) Про надання згоди на безоплатну передачу індивідуально-
визначеного майна зі спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 
Миколаївської області у комунальну власність територіальних громад 
Миколаївської області. 

12.(14) Про продовження строку дії на період до 2022 року включно 
Програми проведення приватизації майна спільної власності територіальних 
громад сіл, селищ, міст Миколаївської області на 2019-2021 роки. 

13.(15) Про Перелік об’єктів спільної власності територіальних громад 
сіл, селищ, міст Миколаївської області, які підлягають приватизації у 2021 році. 

14.(16) Про внесення змін до рішення обласної ради від 12 жовтня 2017 
року № 29 «Про надання згоди на безоплатну передачу нерухомого майна зі 
спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Миколаївської 
області у комунальну власність територіальних громад області». 

15.(4) Про внесення змін до Програми розвитку малого  і середнього 
підприємництва у Миколаївській області на 2021-2023 роки. 

16.(5) Про затвердження Програми економічного і соціального розвитку 
Миколаївської області на 2022 рік. 

                  Доповідач: 
  

Безносенко Максим Петрович – начальник управління 
охорони здоров’я  облдержадміністрації. 

                  Доповідач: 
  

Безносенко Максим Петрович – начальник управління 
охорони здоров’я  облдержадміністрації. 

                  Доповідач: 
  

Корольов Олександр Володимирович  директор 
департаменту економічного розвитку та регіональної 
політики облдержадміністрації.

                  Доповідач: 
  
 

Корольов Олександр Володимирович директор 
департаменту економічного розвитку та регіональної 
політики облдержадміністрації.

                  Доповідач: 
  
 

Корольов Олександр Володимирович  директор 
департаменту економічного розвитку та регіональної 
політики облдержадміністрації.

       Доповідач: 
 

Царенко Ірина Василівна – заступник  директора 
департаменту економічного розвитку та регіональної 
політики облдержадміністрації.

       Доповідач: 
 

Царенко Ірина Василівна – заступник  директора 
департаменту економічного розвитку та регіональної 
політики облдержадміністрації.
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17.(43) Про внесення змін до Порядку надання субвенції з обласного 
бюджету місцевим бюджетам на здійснення заходів щодо соціально-
економічного розвитку територіальних громад Миколаївської області. 

18.(17) Про інформацію щодо звільнення директора Миколаївського 
навчально-курсового комбінату. 

19.(18) Про припинення шляхом ліквідації юридичної особи –  
Володимирівської загальноосвітньої школи-інтернату І-ІІ ступенів 
Казанківського району Миколаївської обласної ради. 

20.(19) Про припинення шляхом ліквідації юридичної особи – 
Миколаївської загальноосвітньої школи-інтернату І-ІІІ ступенів № 3 
Миколаївської обласної ради. 

21.(20) Про внесення змін до рішення Миколаївської обласної ради від         
29 вересня 2021 року № 22 «Про припинення  шляхом ліквідації юридичної 
особи-Вознесенської загальноосвітньої школи-інтернату І-ІІІ ступенів 
«Обдарованість» Миколаївської обласної ради. 

22.(21) Про закріплення на праві господарського відання нерухомого 
майна, що належить до спільної власності територіальних громад сіл, селищ, 
міст Миколаївської області, за Комунальним підприємством «Миколаївкнига» 
Миколаївської обласної ради. 

23.(22) Про надання згоди на безоплатну передачу індивідуально 
визначеного майна зі спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 
Миколаївської області у комунальну власність територіальних громад області. 

                 Доповідач: Гейко Оксана Юріївна  -   заступник директора – 
начальник управління регіонального розвитку та 
інвестицій облдержадміністрації. 

                  Доповідач: 
  
 

Гладков Євген Леонідович – начальник управління 
житлово-комунального господарства 
облдержадміністрації.

                  Доповідач: 
  

Веліховська Алла Борисівна – 
директор департаменту освіти і науки  
облдержадміністрації.

                  Доповідач: 
  

Веліховська Алла Борисівна – 
директор департаменту освіти і науки  
облдержадміністрації.

                  Доповідач: 
  

Веліховська Алла Борисівна – 
директор департаменту освіти і науки  
облдержадміністрації.

                  Доповідач: 
  

Веліховська Алла Борисівна – 
директор департаменту освіти і науки  
облдержадміністрації.
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24.(42) Про дозвіл на зарахування дітей на цілодобове перебування у 
Вознесенській спеціальній школі.  

25.(23) Про надання згоди на безоплатну передачу майна зі спільної 
власності територіальних громад сіл, селищ, міст Миколаївської області у 
комунальну власність територіальної громади міста Вознесенськ та безоплатне 
прийняття майна з комунальної власності територіальної громади міста 
Вознесенськ до спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 
Миколаївської області. 

26.(9) Про внесення змін і доповнень до Комплексної програми охорони 
довкілля Миколаївської області на 2021-2027 роки. 

27.(26) Про оголошення ландшафтного заказника місцевого значення 
«Балка Глибока» у межах Вознесенського району Миколаївської області. 

28.(27) Про оголошення ландшафтного заказника місцевого значення 
«Райдолинський степ» у межах Вознесенського (раніше - Веселинівського) 
району Миколаївської області. 

29.(28) Про оголошення ландшафтного заказника місцевого значення 
«Черталківський 2» у межах Вознесенського району Миколаївської області. 

                  Доповідач: 
  

Веліховська Алла Борисівна – 
директор департаменту освіти і науки  
облдержадміністрації.

                 Доповідач: Веліховська Алла Борисівна – 
директор департаменту освіти і науки  
облдержадміністрації.

                  Доповідач: 
  

Єльчієва Оксана Русланівна – директор департаменту 
соціального захисту населення облдержадміністрації. 

       Доповідач: 
 

Єфименко Олександра Валеріївна – начальник 
управління екології та природних ресурсів  
облдержадміністрації.

                 Доповідач: Єфименко Олександра Валеріївна – начальник 
управління екології та природних ресурсів  
облдержадміністрації.

                 Доповідач: Єфименко Олександра Валеріївна – начальник 
управління екології та природних ресурсів  
облдержадміністрації.

                 Доповідач: Єфименко Олександра Валеріївна – начальник 
управління екології та природних ресурсів  
облдержадміністрації.
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30.(29) Про оголошення орнітологічного заказника місцевого значення 
«Веселинівські плавні» у межах Вознесенського (раніше - Веселинівського) 
району Миколаївської області. 

31.(30) Про затвердження Переліку видів рослин, які підлягають 
особливій охороні на території Миколаївської області, та Положення про нього. 

32.(24) Про внесення змін до обласного бюджету Миколаївської області 
на 2021 рік. 

33.(25) Про обласний бюджет Миколаївської області на 2022 рік. 

34.(31)Про затвердження списку присяжних до Очаківського міського 
районного суду Миколаївської області. 

35.(32) Про інформацію щодо звільнення директора Комунального 
некомерційного підприємства «Обласний дитячий центр медичної реабілітації» 
Миколаївської обласної ради.  

36.(33) Про організацію звітів депутатів Миколаївської обласної ради 
восьмого скликання.  

37.(34) Про план роботи Миколаївської обласної ради на 2022 рік.   

                 Доповідач: Єфименко Олександра Валеріївна – начальник 
управління екології та природних ресурсів  
облдержадміністрації.

                 Доповідач: Єфименко Олександра Валеріївна – начальник 
управління екології та природних ресурсів  
облдержадміністрації.

                 Доповідач: Іщенко Вадим Павлович – директор департаменту 
фінансів облдержадміністрації. 

                 Доповідач: Іщенко Вадим Павлович – директор департаменту 
фінансів облдержадміністрації. 

                 Доповідач: Лабарткава Тетяна Сергіївна – керуючий справами 
обласної ради.   

                 Доповідач: Лабарткава Тетяна Сергіївна – керуючий справами 
обласної ради. 

                 Доповідач: Лабарткава Тетяна Сергіївна – керуючий справами 
обласної ради. 

                 Доповідач: Лабарткава Тетяна Сергіївна – керуючий справами 
обласної ради. 
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38.(35) Про надання згоди на безоплатну передачу нерухомого майна зі 
спільної власності територіальних громад, сіл, селищ, міст Миколаївської 
області у комунальну власність Єланецької територіальної громади.  

39.(36) Про затвердження Кодексу депутатської етики депутатів 
Миколаївської обласної ради восьмого скликання.  

40.(37) Про включення до Переліку другого типу об’єктів нерухомого 
майна спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Миколаївської 
області, які передаються в оренду без аукціону.  

41.(38) Про визначення уповноваженого суб’єкта із забезпечення 
належної експлуатації адміністративної будівлі Миколаївської обласної ради.  

 

42.(39) Про внесення змін до рішення обласної ради від 29 вересня 2021 
року № 29 «Про деякі питання оренди майна спільної власності територіальних 
громад сіл, селищ, міст Миколаївської області».  

43.(40) Про затвердження обласної Програми «Автобус для громад» на        
2022-2025 роки.  

44.(41) Про створення комісії з оцінки корупційних ризиків у діяльності 
Миколаївської обласної ради та підготовки Антикорупційної програми 
Миколаївської обласної ради на 2022-2025 роки.  

 

                 Доповідач: Лабарткава Тетяна Сергіївна – керуючий справами 
обласної ради. 

                 Доповідач: Лабарткава Тетяна Сергіївна – керуючий справами 
обласної ради. 

                 Доповідач: Лабарткава Тетяна Сергіївна – керуючий справами 
обласної ради. 

                 Доповідач: Лабарткава Тетяна Сергіївна – керуюча справами 
обласної ради.   

                 Доповідач: Лабарткава Тетяна Сергіївна – керуюча справами 
обласної ради.   

                 Доповідач: Лабарткава Тетяна Сергіївна – керуючий справами 
обласної ради. 

                 Доповідач: Лабарткава Тетяна Сергіївна – керуючий справами 
обласної ради.    
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Профільні питання. 
 

1. Про звернення Вознесенської районної ради стосовно включення 
автомобільної дороги комунальної власності до переліку об’єктів фінансування 
у 2022 році. 

Інформує: Кухта Іван Васильович – голова постійної комісії 
обласної ради. 

2. Про звернення Володимирівської сільської ради стосовно включення 
автомобільної дороги комунальної власності до переліку об’єктів фінансування 
у 2022 році. 

Інформує: Кухта Іван Васильович – голова постійної комісії 
обласної ради.

 

3. Про звернення Воскресенської селищної ради щодо ремонту вулиць і 
доріг комунальної власності у населених пунктах. 

Інформує: Кухта Іван Васильович – голова постійної комісії 
обласної ради.

 
4. Про звернення Доманівської селищної ради щодо ремонту вулиць і 

доріг комунальної власності у населених пунктах.  
 

              Інформує: Кухта Іван Васильович – голова постійної комісії 
обласної ради.  

5. Про лист управління екології та природних ресурсів 
облдержадміністрації. 

Інформують: Сікорський Сергій Васильович – в.о. начальника 
управління інфраструктури облдержадміністрації.  

Янченко Іван Олександрович– директор  
ДП «Агенція місцевих доріг Миколаївської області».  

 
6. Про депутатські звернення депутата обласної ради Демченко Т.В.  
 

              Інформують: Демченко Тетяна Василівна – депутат обласної ради 
Сікорський Сергій Васильович – в.о. начальника 
управління інфраструктури облдержадміністрації. 

 

7. Про перерозподіл коштів обласного бюджету.  

Інформує: Сікорський Сергій Васильович – в.о. начальника 
управління інфраструктури облдержадміністрації. 

 

8. Про перерозподіл коштів обласного бюджету. 
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Інформує: Сікорський Сергій Васильович – в.о. начальника 
управління інфраструктури облдержадміністрації.  

 
СЛУХАЛИ: 1. Про внесення змін до Комплексної програми соціального 

захисту населення «Турбота» на період до 2023 року включно. 
 
Інформує: Фроленко Володимир Олександрович – перший заступник 

голови обласної ради.
У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Олабін В.В., 
Шульгач С.В., Ігнатенко Є.О.,Миронова В.А., Фат’янов А.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Порхун В.М., Талпа М.В. 
ЗА – одноголосно

Підсумки голосування: Висновки № 1 додаються. 
 
СЛУХАЛИ: 2. Про продовження  строку дії на період до 2022 року 

включно Програми розвитку Комунального підприємства «Миколаївський 
міжнародний аеропорт» Миколаївської  обласної ради на 2017-2020 роки. 

 
Інформує: Сікорський Сергій Васильович –  начальник управління 

інфраструктури облдержадміністрації. 
У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Олабін В.В., 
Шульгач С.В., Ігнатенко Є.О.,Миронова В.А., Фат’янов А.В. 

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Порхун В.М., Талпа .В. 
ЗА – 8 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 1 (Фатянов А.В.) 

Підсумки голосування: Внести питання на розгляд дев’ятої сесії обласної 
ради. 

 
СЛУХАЛИ: 3. Про внесення змін до Статуту Комунального підприємства 

«Миколаївський міжнародний аеропорт» Миколаївської обласної ради. 
 
Інформує: Сікорський Сергій Васильович –  начальник управління 

інфраструктури облдержадміністрації.  
У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Олабін В.В., 
Шульгач С.В., Ігнатенко Є.О.,Миронова В.А., Фат’янов А.В. 

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Порхун В.М., Талпа М.В. 
ЗА – одноголосно

Підсумки голосування: Внести питання на розгляд дев’ятої сесії обласної 
ради. 

 
СЛУХАЛИ: 4. Про надання дозволу Комунальному підприємству 

«Миколаївський міжнародний аеропорт» Миколаївської обласної ради на 
отримання кредитної лінії та овердрафту. 
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Інформує: Кизим Петро Іванович – т.в.о. генерального директора КП 

«Миколаївський міжнародний аеропорт» Миколаївської 
обласної ради. 

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Олабін В.В., 
Шульгач С.В., Ігнатенко Є.О.,Миронова В.А., Фат’янов А.В. 

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Порхун В.М., Талпа М.В. 
ЗА – 8 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 1 (Крет Ю.В.) 

Підсумки голосування: Висновки № 2 додаються. 
 
СЛУХАЛИ: 5. Про внесення змін до обласної Програми «Культура 

Миколаївщини»  на 2021-2023 роки. 
                   
Інформує: Буберенко Олена Олександрівна –  начальник управління 

культури, національностей та релігій облдержадміністрації.
У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Олабін В.В., 
Шульгач С.В., Ігнатенко Є.О.,Миронова В.А., Фат’янов А.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Порхун В.М., Талпа М.В. 
ЗА – одноголосно

Підсумки голосування: Внести питання на розгляд дев’ятої сесії обласної 
ради. 

 
СЛУХАЛИ: 6. Про затвердження  обласної Цільової національно-

культурної програми підтримки та сприяння розвитку етнічних спільнот 
Миколаївської області на 2022-2024 роки. 

Інформує: Буберенко Олена Олександрівна –  начальник управління 
культури, національностей та релігій облдержадміністрації.

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Олабін В.В., 
Шульгач С.В., Ігнатенко Є.О.,Миронова В.А., Фат’янов А.В. 

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Порхун В.М., Талпа М.В. 
ЗА – одноголосно.

Підсумки голосування: Висновки № 3 додаються.
 
СЛУХАЛИ: 7. Про затвердження обласної Програми сприяння розвитку 

громадянського суспільства у Миколаївській області на 2021-2026 роки. 
  
Інформує: Іваненко Олена Олегівна – виконувач обов’язків начальника 

управління інформаційної діяльності та комунікацій з 
громадськістю  облдержадміністрації.населення. 

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Олабін В.В., 
Шульгач С.В., Ігнатенко Є.О.,Миронова В.А., Фат’янов А.В.
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Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Порхун В.М., Талпа М.В. 
ЗА – 8 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 1 (Олабін В.В.) 

Підсумки голосування: Внести питання на розгляд дев’ятої сесії обласної 
ради. 

 
СЛУХАЛИ: 8. Про внесення змін до Програми розвитку фізичної 

культури і спорту в Миколаївській області на 2019-2022 роки. 
  

Інформує: Гінкул Віктор Миколайович – начальник управління молоді 
та спорту облдержадміністрації.

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Олабін В.В., 
Шульгач С.В., Ігнатенко Є.О.,Миронова В.А., Фат’янов А.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Порхун В.М., Талпа М.В. 
ЗА – одноголосно

Підсумки голосування: Внести питання на розгляд дев’ятої сесії обласної 
ради.

 
СЛУХАЛИ: 9. Про внесення змін та доповнень до обласної Програми 

розвитку та підтримки закладів охорони здоров’я, які належать до спільної 
власності територіальних громад, сіл, селищ, міст Миколаївської області, на 
2020-2022 роки та надання населенню області медичних послуг понад обсяг, 
передбачений програмою державних гарантій медичного обслуговування 
населення. 

                   
Інформує: Безносенко Максим Петрович – начальник управління 

охорони здоров’я  облдержадміністрації. 
У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Олабін В.В., 
Шульгач С.В., Ігнатенко Є.О.,Миронова В.А., Фат’янов А.В.

 
Проведено голосування. 

 
Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Порхун В.М., Талпа М.В. 
ЗА – одноголосно.

Підсумки голосування: Внести питання на розгляд дев’ятої сесії обласної 
ради. 

 
СЛУХАЛИ: 10. Про внесення змін до Статутів комунальних 

некомерційних підприємств Миколаївської обласної ради. 
Інформує: Безносенко Максим Петрович – начальник управління 

охорони здоров’я  облдержадміністрації. 
У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Олабін В.В., 
Шульгач С.В., Ігнатенко Є.О.,Миронова В.А., Фат’янов А.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Порхун В.М., Талпа М.В. 
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ЗА – одноголосно
Підсумки голосування: Внести питання на розгляд дев’ятої сесії обласної 

ради. 
 
СЛУХАЛИ: 11. Про надання згоди на безоплатну передачу 

індивідуально-визначеного майна зі спільної власності територіальних громад 
сіл, селищ, міст Миколаївської області у комунальну власність територіальних 
громад Миколаївської області. 

Інформує: Безносенко Максим Петрович – начальник управління 
охорони здоров’я  облдержадміністрації. 

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Олабін В.В., 
Шульгач С.В., Ігнатенко Є.О.,Миронова В.А., Фат’янов А.В. 

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Порхун В.М., Талпа М.В. 
ЗА – одноголосно

Підсумки голосування: Внести питання на розгляд дев’ятої сесії обласної 
ради. 

 
СЛУХАЛИ: 12. Про продовження строку дії на період до 2022 року 

включно Програми проведення приватизації майна спільної власності 
територіальних громад сіл, селищ, міст Миколаївської області на 2019-2021 
роки.  

Інформує: Корольов Олександр Володимирович  директор 
департаменту економічного розвитку та регіональної 
політики облдержадміністрації.

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Олабін В.В., 
Шульгач С.В., Ігнатенко Є.О.,Миронова В.А., Фат’янов А.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Порхун В.М., Талпа М.В. 
ЗА – 7 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 2 (Крет Ю.В., Фатянов А.В.)

Підсумки голосування: Внести питання на розгляд дев’ятої сесії обласної 
ради.

 
СЛУХАЛИ: 13. Про Перелік об’єктів спільної власності територіальних 

громад сіл, селищ, міст Миколаївської області, які підлягають приватизації у 
2021 році. 

Інформує: Корольов Олександр Володимирович – директор 
департаменту економічного розвитку та регіональної 
політики облдержадміністрації

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Олабін В.В., 
Шульгач С.В., Ігнатенко Є.О.,Миронова В.А., Фат’янов А.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Порхун В.М., Талпа М.В. 
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ЗА – одноголосно
Підсумки голосування: Внести питання на розгляд дев’ятої сесії обласної 

ради. 
 
СЛУХАЛИ: 14. Про внесення змін до рішення обласної ради від        

12 жовтня 2017 року № 29 «Про надання згоди на безоплатну передачу 
нерухомого майна зі спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 
Миколаївської області у комунальну власність територіальних громад області». 

 
Інформує: Корольов Олександр Володимирович – директор 

департаменту економічного розвитку та регіональної 
політики облдержадміністрації.

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Олабін В.В., 
Шульгач С.В., Ігнатенко Є.О.,Миронова В.А., Фат’янов А.В. 

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Порхун В.М., Талпа М.В. 
ЗА – 8 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 0 
Шульгач С.В. вийшов.

Підсумки голосування: Внести питання на розгляд дев’ятої сесії обласної 
ради. 

 
СЛУХАЛИ: 15. Про внесення змін до Програми розвитку малого  і 

середнього підприємництва у Миколаївській області на 2021-2023 роки. 
 
Інформує: Царенко Ірина Василівна – заступник  директора 

департаменту економічного розвитку та регіональної 
політики облдержадміністрації.

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Олабін В.В., 
Шульгач С.В., Ігнатенко Є.О.,Миронова В.А., Фат’янов А.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Порхун В.М., Талпа М.В. 
ЗА – 8 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 0 
Шульгач С.В. вийшов.

Підсумки голосування: Внести питання на розгляд дев’ятої сесії обласної 
ради. 

 
СЛУХАЛИ: 16. Про затвердження Програми економічного і соціального 

розвитку Миколаївської області на 2022 рік. 
Інформує: Царенко Ірина Василівна – заступник  директора 

департаменту економічного розвитку та регіональної 
політики облдержадміністрації.

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Олабін В.В., 
Шульгач С.В., Ігнатенко Є.О.,Миронова В.А., Фат’янов А.В. 
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Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Порхун В.М., Талпа М.В. 
ЗА – 8 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 1

Підсумки голосування: Висновки № 4 додаються. 
 
СЛУХАЛИ: 17. Про внесення змін до Порядку надання субвенції з 

обласного бюджету місцевим бюджетам на здійснення заходів щодо соціально-
економічного розвитку територіальних громад Миколаївської області. 

  
Інформує: Гейко Оксана Юріївна  -   заступник директора – начальник 

управління регіонального розвитку та інвестицій 
облдержадміністрації.

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Олабін В.В., 
Шульгач С.В., Ігнатенко Є.О.,Миронова В.А., Фат’янов А.В. 

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Порхун В.М., Талпа М.В. 
ЗА – одноголосно. 

Підсумки голосування: Внести питання на розгляд дев’ятої сесії обласної 
ради.

 
СЛУХАЛИ: 18. Про інформацію щодо звільнення директора 

Миколаївського навчально-курсового комбінату. 
 
Інформує: Гладков Євген Леонідович – начальник управління житлово-

комунального господарства облдержадміністрації.
У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Олабін В.В., 
Шульгач С.В., Ігнатенко Є.О.,Миронова В.А., Фат’янов А.В. 

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Порхун В.М., Талпа М.В. 
ЗА – одноголосно

Підсумки голосування: Висновки № 5 додаються. 
 
СЛУХАЛИ: 19. Про припинення шляхом ліквідації юридичної особи –  

Володимирівської загальноосвітньої школи-інтернату І-ІІ ступенів 
Казанківського району Миколаївської обласної ради 

   
Інформує: Веліховська Алла Борисівна – директор департаменту освіти 

і науки   облдержадміністрації.
У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Олабін В.В., 
Шульгач С.В., Ігнатенко Є.О.,Миронова В.А., Фат’янов А.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Порхун В.М., Талпа М.В. 
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ЗА – 8 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 1 (Олабін В.В.) 

Підсумки голосування: Висновки № 6 додаються.
 
СЛУХАЛИ: 20. Про припинення шляхом ліквідації юридичної особи – 

Миколаївської загальноосвітньої школи-інтернату І-ІІІ ступенів № 3 
Миколаївської обласної ради. 

Інформує: Веліховська Алла Борисівна – директор департаменту освіти 
і науки облдержадміністрації

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Олабін В.В., 
Шульгач С.В., Ігнатенко Є.О.,Миронова В.А., Фат’янов А.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Талпа М.В. 
ЗА – 0 
ПРОТИ – 1(Олабін В.В.) 
УРИМАЛИСЬ – 9

Підсумки голосування: Рішення не прийнято.
 
СЛУХАЛИ: 21. Про внесення змін до рішення Миколаївської обласної 

ради від 29 вересня 2021 року № 22 «Про припинення  шляхом ліквідації 
юридичної особи-Вознесенської загальноосвітньої школи-інтернату        
І-ІІІ ступенів «Обдарованість» Миколаївської обласної ради. 

Інформує: Веліховська Алла Борисівна – директор департаменту освіти 
і науки облдержадміністрації

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Олабін В.В., 
Шульгач С.В., Ігнатенко Є.О.,Миронова В.А., Фат’янов А.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Талпа М.В. 
ЗА – 3 (Кіч І.В., Кухта І.В., Ігнатенко Є.О.) 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 7

Підсумки голосування: Рішення не прийнято. 
 
СЛУХАЛИ: 22. Про закріплення на праві господарського відання 

нерухомого майна, що належить до спільної власності територіальних громад 
сіл, селищ, міст Миколаївської області, за Комунальним підприємством 
«Миколаївкнига» Миколаївської обласної ради. 

 
Інформує: Веліховська Алла Борисівна – директор департаменту освіти 

і науки облдержадміністрації
У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Порхун В.М., 
Олабін В.В., Шульгач С.В., Ігнатенко Є.О.,Миронова В.А., 
Фат’янов А.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Талпа М.В.  
ЗА – одноголосно
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Підсумки голосування: Внести питання на розгляд дев’ятої сесії обласної 
ради.

 
СЛУХАЛИ: 23. Про надання згоди на безоплатну передачу індивідуально 

визначеного майна зі спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 
Миколаївської області у комунальну власність територіальних громад області. 

Інформує: Веліховська Алла Борисівна – директор департаменту освіти 
і науки облдержадміністрації

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Порхун В.М., 
Олабін В.В., Шульгач С.В., Ігнатенко Є.О.,Миронова В.А., 
Фат’янов А.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Талпа М.В.  
ЗА – одноголосно

Підсумки голосування: Внести питання на розгляд дев’ятої сесії обласної 
ради.

 
СЛУХАЛИ: 24. Про дозвіл на зарахування дітей на цілодобове 

перебування у Вознесенській спеціальній школі. 
Інформує: Веліховська Алла Борисівна – директор департаменту освіти 

і науки облдержадміністрації
У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Порхун В.М., 
Олабін В.В., Шульгач С.В., Ігнатенко Є.О.,Миронова В.А., 
Фат’янов А.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Талпа М.В. 
ЗА – одноголосно

Підсумки голосування: Зняти питання з розгляду. 
 
СЛУХАЛИ: 25. Про надання згоди на безоплатну передачу майна зі 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Миколаївської 
області у комунальну власність територіальної громади міста Вознесенськ та 
безоплатне прийняття майна з комунальної власності територіальної громади 
міста Вознесенськ до спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 
Миколаївської області. 

Інформує: Єльчієва Оксана Русланівна – директор департаменту 
соціального захисту населення облдержадміністрації.

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Порхун В.М., 
Олабін В.В., Шульгач С.В., Ігнатенко Є.О.,Миронова В.А., 
Фат’янов А.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Талпа М.В.  
ЗА – одноголосно

Підсумки голосування: Внести питання на розгляд дев’ятої сесії обласної 
ради.
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СЛУХАЛИ: 26. Про внесення змін і доповнень до Комплексної програми 
охорони довкілля Миколаївської області на 2021-2027 роки. 

 
Інформує: Єфименко Олександра Валеріївна – начальник управління 

екології та природних ресурсів   облдержадміністрації.
У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Порхун В.М., 
Олабін В.В., Шульгач С.В., Ігнатенко Є.О.,Миронова В.А., 
Фат’янов А.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Талпа М.В. 
ЗА – одноголосно.

Підсумки голосування: Внести питання на розгляд дев’ятої сесії обласної 
ради.

 
СЛУХАЛИ: 27. Про оголошення ландшафтного заказника місцевого 

значення «Балка Глибока» у межах Вознесенського району Миколаївської 
області. 

Інформує: Єфименко Олександра Валеріївна – начальник управління 
екології та природних ресурсів   облдержадміністрації.

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Порхун В.М., 
Олабін В.В., Шульгач С.В., Ігнатенко Є.О.,Миронова В.А., 
Фат’янов А.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Талпа М.В. 
ЗА – одноголосно 

Підсумки голосування: Внести питання на розгляд дев’ятої сесії обласної 
ради.

 
СЛУХАЛИ: 28. Про оголошення ландшафтного заказника місцевого 

значення «Райдолинський степ» у межах Вознесенського (раніше - 
Веселинівського) району Миколаївської області. 

Інформує: Єфименко Олександра Валеріївна – начальник управління 
екології та природних ресурсів   облдержадміністрації.

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Порхун В.М., 
Олабін В.В., Шульгач С.В., Ігнатенко Є.О.,Миронова В.А., 
Фат’янов А.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Талпа М.В. 
ЗА – одноголосно

Підсумки голосування: Внести питання на розгляд дев’ятої сесії обласної 
ради.

 
СЛУХАЛИ: 29. Про оголошення ландшафтного заказника місцевого 

значення «Черталківський 2» у межах Вознесенського району Миколаївської 
області. 
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Інформує: Єфименко Олександра Валеріївна – начальник управління 
екології та природних ресурсів   облдержадміністрації.

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Порхун В.М., 
Олабін В.В., Шульгач С.В., Ігнатенко Є.О.,Миронова В.А., 
Фат’янов А.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Талпа М.В. 
ЗА – одноголосно

Підсумки голосування: Внести питання на розгляд дев’ятої сесії обласної 
ради.

 
СЛУХАЛИ: 30. Про оголошення орнітологічного заказника місцевого 

значення «Веселинівські плавні» у межах Вознесенського (раніше - 
Веселинівського) району Миколаївської області. 

Інформує: Єфименко Олександра Валеріївна – начальник управління 
екології та природних ресурсів   облдержадміністрації.

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Порхун В.М., 
Олабін В.В., Шульгач С.В., Ігнатенко Є.О.,Миронова В.А., 
Фат’янов А.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Талпа М.В. 
ЗА – одноголосно

Підсумки голосування: Внести питання на розгляд дев’ятої сесії обласної 
ради.

 
СЛУХАЛИ: 31. Про затвердження Переліку видів рослин, які підлягають 

особливій охороні на території Миколаївської області, та Положення про нього. 
Інформує: Єфименко Олександра Валеріївна – начальник управління 

екології та природних ресурсів   облдержадміністрації.
У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Порхун В.М., 
Олабін В.В., Шульгач С.В., Ігнатенко Є.О.,Миронова В.А., 
Фат’янов А.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Талпа М.В. 
ЗА – 6 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 4

Підсумки голосування: Висновки № 7 додаються.
 
СЛУХАЛИ: 32. Про внесення змін до обласного бюджету Миколаївської 

області на 2021 рік. 
                  
Інформує: Іщенко Вадим Павлович – директор департаменту фінансів 

облдержадміністрації.
У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Олабін В.В., 
Шульгач С.В., Ігнатенко Є.О.,Миронова В.А., Фат’янов А.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 



20 
 

Відсутні – Порхун В.М., Талпа М.В. 
ЗА – 8 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 1 (Олабін В.В.) 

Підсумки голосування: Внести питання на розгляд дев’ятої сесії обласної 
ради.

 
СЛУХАЛИ: 33. Про обласний бюджет Миколаївської області на 2022 рік. 
Інформує: Іщенко Вадим Павлович – директор департаменту фінансів 

облдержадміністрації.
У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Крет Ю.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Порхун В.М., 
Олабін В.В., Шульгач С.В., Ігнатенко Є.О.,Миронова В.А., 
Фат’янов А.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні –Талпа М.В. 
ЗА – 8 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 2 (Фатянов А.В., Олабін В.В.)

Підсумки голосування: Внести питання на розгляд дев’ятої сесії обласної 
ради.

 
СЛУХАЛИ: 34. Про затвердження списку присяжних до Очаківського 

міського районного суду Миколаївської області. 
                  
Інформує: Лабарткава Тетяна Сергіївна – керуючий справами обласної 

ради.   
У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Порхун В.М., Олабін 
В.В., Шульгач С.В., Ігнатенко Є.О.,Миронова В.А., 
Фат’янов А.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Талпа М.В., Крет Ю.В.  
ЗА – одноголосно

Підсумки голосування: Внести питання на розгляд дев’ятої сесії обласної 
ради.

 
СЛУХАЛИ: 35. Про інформацію щодо звільнення директора 

Комунального некомерційного підприємства «Обласний дитячий центр 
медичної реабілітації» Миколаївської обласної ради. 

Інформує: Лабарткава Тетяна  Сергіївна  – керуюча справами  обласної 
ради 

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Порхун В.М., Олабін 
В.В., Шульгач С.В., Ігнатенко Є.О.,Миронова В.А., 
Фат’янов А.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Талпа М.В., Крет Ю.В. 
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ЗА – одноголосно
Підсумки голосування: Внести питання на розгляд дев’ятої сесії обласної 

ради.
 
СЛУХАЛИ: 36. Про організацію звітів депутатів Миколаївської обласної 

ради восьмого скликання. 
Інформує: Лабарткава Тетяна  Сергіївна  – керуюча справами  обласної 

ради 
У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Порхун В.М., Олабін 
В.В., Шульгач С.В., Ігнатенко Є.О.,Миронова В.А.,  
Фат’янов А.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Талпа М.В., Крет Ю.В. 
ЗА – одноголосно

Підсумки голосування: Внести питання на розгляд дев’ятої сесії обласної 
ради.

 
СЛУХАЛИ: 37. Про план роботи Миколаївської обласної ради на        

2022 рік.   
Інформує: Лабарткава Тетяна  Сергіївна  – керуюча справами  обласної 

ради 
У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Порхун В.М., Олабін 
В.В., Шульгач С.В., Ігнатенко Є.О.,Миронова В.А.,  
Фат’янов А.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Талпа М.В., Крет Ю.В. 
ЗА – одноголосно

Підсумки голосування: Внести питання на розгляд дев’ятої сесії обласної 
ради.

 
СЛУХАЛИ: 38. Про надання згоди на безоплатну передачу нерухомого 

майна зі спільної власності територіальних громад, сіл, селищ, міст 
Миколаївської області у комунальну власність Єланецької територіальної 
громади. 

Інформує: Лабарткава Тетяна  Сергіївна  – керуюча справами  обласної 
ради. 

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Порхун В.М., Олабін 
В.В., Шульгач С.В., Ігнатенко Є.О.,Миронова В.А.,  
Фат’янов А.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Талпа М.В., Крет Ю.В.  
ЗА – одноголосно

Підсумки голосування: Внести питання на розгляд дев’ятої сесії обласної 
ради.

 
СЛУХАЛИ: 39. Про затвердження Кодексу депутатської етики депутатів 

Миколаївської обласної ради восьмого скликання. 
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Інформує: Лабарткава Тетяна  Сергіївна  – керуюча справами  обласної 
ради. 

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Порхун В.М., Олабін 
В.В., Шульгач С.В., Ігнатенко Є.О.,Миронова В.А.,  
Фат’янов А.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Талпа М.В., Крет Ю.В. 
ЗА – 9 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 1 (Кухта І.В.) 

Підсумки голосування: Внести питання на розгляд дев’ятої сесії обласної 
ради.

 
СЛУХАЛИ: 40. Про включення до Переліку другого типу об’єктів 

нерухомого майна спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 
Миколаївської області, які передаються в оренду без аукціону. 

Інформують: Лабарткава Тетяна  Сергіївна  – керуюча справами  обласної 
ради. 

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Порхун В.М., Олабін 
В.В., Шульгач С.В., Ігнатенко Є.О.,Миронова В.А.,  
Фат’янов А.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Талпа М.В., Крет Ю.В. 
ЗА – одноголосно

Підсумки голосування: Внести питання на розгляд дев’ятої сесії обласної 
ради.

 
СЛУХАЛИ: 41. Про визначення уповноваженого суб’єкта із забезпечення 

належної експлуатації адміністративної будівлі Миколаївської обласної ради. 
Інформують: Лабарткава Тетяна  Сергіївна  – керуюча справами  обласної 

ради. 
У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Порхун В.М., Олабін 
В.В., Шульгач С.В., Ігнатенко Є.О.,Миронова В.А.,  
Фат’янов А.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Талпа М.В., Крет Ю.В. 
ЗА – одноголосно

Підсумки голосування: Внести питання на розгляд дев’ятої сесії обласної 
ради.

 
СЛУХАЛИ: 42. Про внесення змін до рішення обласної ради від        

29 вересня 2021 року № 29 «Про деякі питання оренди майна спільної власності 
територіальних громад сіл, селищ, міст Миколаївської області». 

Інформують: Лабарткава Тетяна  Сергіївна  – керуюча справами  обласної 
ради. 

 
У обговоренні 

 
Кухта І.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Порхун В.М., Олабін 
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взяли участь: В.В., Шульгач С.В., Ігнатенко Є.О.,Миронова В.А.,  
Фат’янов А.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Талпа М.В., Крет Ю.В. 
ЗА – одноголосно

Підсумки голосування: Внести питання на розгляд дев’ятої сесії обласної 
ради.

 
СЛУХАЛИ: 43. Про затвердження обласної Програми «Автобус для 

громад» на 2022-2025 роки. 
Інформують: Лабарткава Тетяна  Сергіївна  – керуюча справами  обласної 

ради. 
У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Порхун В.М., Олабін 
В.В., Шульгач С.В., Ігнатенко Є.О.,Миронова В.А.,  
Фат’янов А.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Талпа М.В., Крет Ю.В. 
ЗА – одноголосно

Підсумки голосування: Внести питання на розгляд дев’ятої сесії обласної 
ради.

 
СЛУХАЛИ: 44. Про створення комісії з оцінки корупційних ризиків у 

діяльності Миколаївської обласної ради та підготовки Антикорупційної 
програми Миколаївської обласної ради на 2022-2025 роки. 

Інформують: Лабарткава Тетяна  Сергіївна  – керуюча справами  обласної 
ради. 

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Кіч І.В., Кукуруза О.В., Порхун В.М., Олабін 
В.В., Шульгач С.В., Ігнатенко Є.О.,Миронова В.А.,  
Фат’янов А.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Талпа М.В., Крет Ю.В. 
ЗА – одноголосно

Підсумки голосування: Внести питання на розгляд дев’ятої сесії обласної 
ради.

 
Профільні питання. 
 
СЛУХАЛИ: 1. Про звернення Вознесенської районної ради стосовно 

включення автомобільної дороги комунальної власності до переліку об’єктів 
фінансування у 2022 році. 

Інформують: Кухта Іван Васильович – голова постійної комісії обласної 
ради. 

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Кіч І.В., Крет Ю.В., Кукуруза О.В., Порхун В.М., 
Олабін В.В., Шульгач С.В., Ігнатенко Є.О., Миронова В.А.,  
Фат’янов А.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Талпа М.В., 
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ЗА – одноголосно
Підсумки голосування: Рекомендації № 1 додаються.  

СЛУХАЛИ: 2. Про звернення Володимирівської сільської ради стосовно 
включення автомобільної дороги комунальної власності до переліку об’єктів 
фінансування у 2022 році. 

Інформують: Кухта Іван Васильович – голова постійної комісії обласної 
ради. 

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Кіч І.В., Крет Ю.В., Кукуруза О.В., Порхун В.М., 
Олабін В.В., Шульгач С.В., Ігнатенко Є.О., Миронова В.А.,  
Фат’янов А.В. 

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Талпа М.В.,  
ЗА – одноголосно

Підсумки голосування: Рекомендації № 2 додаються.  
СЛУХАЛИ: 3. Про звернення Воскресенської селищної ради щодо 

ремонту вулиць і доріг комунальної власності у населених пунктах. 
Інформують: Кухта Іван Васильович – голова постійної комісії обласної 

ради. 
У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Кіч І.В., Крет Ю.В., Кукуруза О.В., Порхун В.М., 
Олабін В.В., Шульгач С.В., Ігнатенко Є.О., Миронова В.А.,  
Фат’янов А.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Талпа М.В.,  
ЗА – одноголосно

Підсумки голосування: Рекомендації № 3 додаються.  
СЛУХАЛИ: 4. Про надання дозволу Комунальному підприємству 

«Миколаївський міжнародний аеропорт» Миколаївської обласної ради на 
отримання кредитної лінії та овердрафту. 

Інформують: Кухта Іван Васильович – голова постійної комісії обласної 
ради. 

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Кіч І.В., Крет Ю.В., Кукуруза О.В., Порхун В.М., 
Олабін В.В., Шульгач С.В., Ігнатенко Є.О., Миронова В.А.,  
Фат’янов А.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Талпа М.В.,  
ЗА – одноголосно

Підсумки голосування: Рекомендації № 4 додаються.  
СЛУХАЛИ: 5. Про лист управління екології та природних ресурсів 

облдержадміністрації. 
Інформують: Сікорський Сергій Васильович – в.о. начальника управління 

інфраструктури облдержадміністрації. 
Янченко Іван Олександрович– директор ДП «Агенція 
місцевих доріг Миколаївської області». 

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Кіч І.В., Крет Ю.В., Кукуруза О.В., Порхун В.М., 
Олабін В.В., Шульгач С.В., Ігнатенко Є.О., Миронова В.А.,  
Фат’янов А.В.
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Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Талпа М.В.,  
ЗА – одноголосно

Підсумки голосування: Рекомендації № 5 додаються.  
 
 
СЛУХАЛИ: 6. Про депутатські звернення депутата обласної ради 

Демченко Т.В.  
Інформують: Сікорський Сергій Васильович – в.о. начальника управління 

інфраструктури облдержадміністрації. 
Демченко Тетяна Василівна – депутат обласної ради

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Кіч І.В., Крет Ю.В., Кукуруза О.В., Порхун В.М., 
Олабін В.В., Шульгач С.В., Ігнатенко Є.О., Миронова В.А.,  
Фат’янов А.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Талпа М.В.,  
ЗА – одноголосно

Підсумки голосування: Рекомендації № 6 додаються.  
 

СЛУХАЛИ: 7. Про перерозподіл коштів обласного бюджету. 
 

Інформують: Сікорський Сергій Васильович – в.о. начальника управління 
інфраструктури облдержадміністрації. 

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Кіч І.В., Крет Ю.В., Кукуруза О.В., Порхун В.М., 
Олабін В.В., Шульгач С.В., Ігнатенко Є.О., Миронова В.А.,  
Фат’янов А.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Талпа М.В.,  
ЗА – одноголосно

Підсумки голосування: Рекомендації № 7 додаються.  
СЛУХАЛИ: 8. Про перерозподіл коштів обласного бюджету. 
 

Інформують: Сікорський Сергій Васильович – в.о. начальника управління 
інфраструктури облдержадміністрації. 

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Кіч І.В., Крет Ю.В., Кукуруза О.В., Порхун В.М., 
Олабін В.В., Шульгач С.В., Ігнатенко Є.О., Миронова В.А.,  
Фат’янов А.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутні – Талпа М.В.,  
ЗА – одноголосно

Підсумки голосування: Рекомендації № 8 додаються.  

 
Голова постійної комісії                                                                          Іван КУХТА 
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Секретар постійної комісії                                    Юрій КРЕТ
 


	Рекомендації  8
	Рекомендації 1
	Рекомендації 2
	Рекомендації 3
	Рекомендації 4
	Рекомендації 5
	Рекомендації 6
	Рекомендації 7
	~$сновки № 8
	Висновки № 1
	Висновки № 2
	Висновки № 3
	Висновки № 4 Проп Крет
	Висновки № 5
	Висновки № 6
	Висновки № 7
	Висновки № 8
	Висновки № 9
	Висновки № 10
	Протокол 15

